
 1

JEGYZŐKÖNYV 
 
Készült: Majosháza Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2016. szeptember 9-én 1817 

órakor, a Piróth Gyula Művelődési Ház nagytermében megtartott Közmeghallgatásáról. 
 
Jelen vannak:  Kis Gábor   polgármester 
   dr. Kováts Lajos   alpolgármester 

Kontha Benőné   képviselő 
   Matics Zoltán   képviselő 
   Tyukodi-Bihari Zsuzsanna aljegyző 
   Hebóné Dull Mária Ibolya igazgatási osztályvezető 
   Vágó Istvánné   gazdasági osztályvezető 

Dávid Matild    beruházási ügyintéző 
 
valamint:  Kovács Sándorné  jegyzőkönyvvezető 
 
Kis Gábor polgármester: Szeretettel köszöntöm a megjelenteket. Köszöntöm a Hivatal 
tisztségviselőit, Tyukodi-Bihari Zsuzsanna aljegyző asszonyt, Hebóné Dull Mária Ibolya 
osztályvezető asszonyt, Vágó Istvánné osztályvezető asszonyt, és a Hivatal dolgozóit. Miután a 
protokoll részén túl vagyunk, szeretném elmondani, hogy egy évben egyszer az önkormányzati 
törvény szerint kötelező közmeghallgatást tartani. Aki nem tudná, annak elmondom, hogy ez egy 
testületi ülés. A normál testületi üléshez nem szólhatnak hozzá a lakosok, ezért az önkormányzati 
törvény rögzíti, hogy egy évben egyszer kimondottan azért gyűlnek össze a képviselők, betartva a 
képviselő-testületi ülésre vonatkozó szabályokat, hogy a lakosság elmondhassa azt, amit szeretne. Ez a 
testületi ülés Önökért van, de itt szeretném elmondani, hogy ne személyes problémákat hozzanak 
felszínre, hanem a közösséget érintő problémákat. Amire tudunk, most válaszolunk, amire pedig nem, 
arra írásban, a jogszabályban előírt határidőn belül megkapják a választ az érintettek. Kérem, hogy két 
percnél hosszabb ideig senki ne beszéljen. Tájékoztatom a megjelenteket, hogy a közmeghallgatásról 
hangfelvétel készül. A hangfelvétel a jegyzőkönyv alapja. Megállapítom, hogy 4 képviselő jelenlétével 
a Képviselő-testület határozatképes. Egy napirendi pont van, a lakossági észrevételek. Van-e valakinek 
kérdése, javaslata? Amennyiben nincs, akkor javaslatot teszek először a napirend elfogadására. Aki a 
lakossági észrevételek napirendi ponttal egyetért, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodással hozza meg alábbi határozatát. 

 
108/2016. (IX. 9.) számú Képviselő-testületi határozat 

 
Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az ülés napirendjét az 
alábbiak szerint állapítja meg: 
 
1. Lakossági észrevételek 
 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Képviselő-testület 

 
Kis Gábor polgármester: Javaslatot teszek a jegyzőkönyv-hitelesítőire dr. Kováts Lajos alpolgármester és 
Matics Zoltán képviselő személyében. Aki ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodással hozza meg alábbi határozatát. 

 
109/2016. (IX. 9.) számú Képviselő-testületi határozat 

 
Majosháza Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az ülés jegyzőkönyvének 
hitelesítőjeként dr. Kováts Lajos alpolgármestert és Matics Zoltán képviselőt jelöli meg. 
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Határidő: azonnal 
Felelős:  Képviselő-testület 

 
Kis Gábor polgármester: Mielőtt megkezdenénk a kérdések fogadását, elmondanám röviden, hogy 
milyen beruházások, fejlesztések vannak folyamatban. A gazdálkodásunk stabil. A nagy kölcsönöket 
visszafizettük, így semmi nem veszélyezteti önkormányzatunk gazdálkodását, hála a takarékos 
gazdálkodásnak. Beruházásaink: nagyon szeretnénk az orvosi rendelőt felújítani, ráadásul úgy, hogy ha a 
körzeti orvosunk el akar menni a jól megérdemelt nyugdíjba, akkor nyílván az utódainak meg kell 
hirdetni a körzeti orvosi állást. A szolgálati lakásban jelenleg gyógyszertár van, így ha akarunk fogadni 
egy új körzeti orvost, akkor annak már nem tudunk szolgálati lakást biztosítani, hacsak addig nem 
alakítjuk ki az új orvosi központunkat. Erre is vannak gondolatok a Hospice házzal szemben. Az ideális 
lenne a zöldmezős beruházásra, falusias egészségközpont kialakítására. Azért gondoltunk arra, mert 
gyakorlatilag a település arra fog fejlődni, ott vannak a pedagógus földek, stb., az utcák ki vannak 
alakítva, az ivóvíz le van rakva, ott van mellette a szennyvízcsatorna, tehát ott lehet fejleszteni. Az orvosi 
rendelő felújítására első körben pályáztunk, de mivel agglomerációs település vagyunk, hiába pályáztunk, 
nem nyertünk. 2021-ben talán már szétválik a főváros Pest megyétől és akkor már máshogyan fognak 
kezelni bennünket. Szeretnénk az óvodát rendbe rakni méghozzá úgy, hogy most két utcára nyílik az 
óvoda, és a testület elhatározta, hogy lekerítjük, tehát az óvoda a Kossuth utca felől fog működni, lesz egy 
kerítés és a Zrínyi utca felől felszabadul egy nagyon szép kis telek, ami számos lehetőséget rejt magában.  
 
Utasváró, buszmegálló felújítása: biztos látták már, hogy a régi buszmegálló a hajóállomásnál 
szétbontásra került, és egy nagyon szép üvegezett megálló épül. Most a járdaszigetet csinálja az 
alvállalkozó, ami már készen van és le vannak rakva a fogadószerkezetek és várjuk a fedett részt, amit 
Hódmezővásárhelyen csinálnak. Egyetlen félelmünk van, hogy meddig maradnak azok az üvegek ott 
egészben. Arra kérek mindenkit, hogy nagyon kritikusan figyeljék azokat a renitens embereket, akik nem 
idevalók, és még az is lehet, hogy be kellene kamerázni azt a részt. A másik buszmegálló, ami a doktor 
úrral szemben van, az is meg fog újulni. Ennek a projektnek, hogy úgy mondjam Kontha Benőné 
képviselő asszony volt ez elindítója, mozgatója és úgy néz ki, hogy a rossz idő beállta előtt ezt meg tudjuk 
oldani.  
 
Megkérdezték, hogy pályáztunk-e. Nagyon sok pályázat van. Kapom az információkat, hogy ez nekünk jó 
lenne, de a pályázati kiírás apró betűs részében benne van, hogy kivéve az agglomerációban lévő 
települések. Ennek ellenére, mert a Kormány kiemelten kezeli a sportot, szabadtéri sportpark kialakítására 
van lehetőség, a 2000 és 5000 fős településeknél 2 helyszínre lehet pályázni. Egyiket a sportpályára 
szeretnénk, a másikat pedig a játszótérre. A pályázatot beadtuk, augusztus 31. volt a határidő. 
 
Az adósságkonszolidációban nem részesült települések fejlesztése: emlékeznek, hogy már kaptunk 
egyszer 20 millió forintot, abból készült el a Művelődési ház előtti rész és az orvosi rendelőnél 
megcsináltuk a parkolót, a sportpályánál az aszfalt utat, a Kossuth utcát a Zrínyi utcánál lévő összekötőt. 
A második 20 millióra is ígéretet kaptunk, ami most realizálódik. Annyi a különbség, hogy meg kell 
pályázni. Az előzőt automatikusan kaptuk, most nagyon szigorú feltételek vannak. A műszaki osztály 
összeállította ezeket a dolgokat, és beadtuk annak rendje módja szerint, várjuk az eredményt. Úgy néz ki, 
hogy biztos ez a 20 millió forint. A testület már eldöntötte, hogy mit és hogyan csinálunk, ha megkapjuk. 
 
A településközpontra most fogjuk kiírni a pályázatot. A Budapesti Műszaki Egyetemmel jó a 
kapcsolatunk, gondolom ők is jelentkezni fognak majd erre a kiírásra. Röviden ennyit szerettem volna 
elmondani a beruházásokról.  
 
Még egy fontos információ és átadom Önöknek a szót. Három napja azzal a ténnyel találkoztam, hogy a 
dunavarsányi Árpád fejedelem Iskola nem veszi fel a majosházi gyermekeket annak ellenére, hogy van 
egy megállapodásunk, mert az önkormányzat felelős az alapfokú oktatásért, és ha nincs iskolája, akkor 
valamelyik iskolával szerződést köt. Nekünk pedig az Árpád fejedelem Iskolával van szerződésünk. 
Megkerestem igazgató asszonyt, és ő elmondta, hogy két éve megváltozott a helyzet, mivel az iskolák 
zöme kikerült az önkormányzat fennhatósága alól, átvette őket a KLIK. Most az osztályok 33-as 
létszámmal indulnak Dunavarsányban, ha van hely, természetesen vesznek fel majosházi gyermekeket, de 
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tájékoztatott arról is, hogy ha az egyházi iskolák kapnak az államtól támogatást, nekik is kötelességük 
felvenni az oda jelentkező gyermekeket. Ilyen formán lesz a Református Iskola, ahova lehet a 
gyermekeket vinni, illetve Áporka és Délegyháza is fogadja a gyerekeket. 
Nem akarnám az idejüket rabolni. Megköszönöm, hogy meghallgatták a beszámolót és átadnám a szót 
Önöknek. 
 
Pahocsa László majosházi lakos: Mi van a patkányfogókkal? Kihordták a faluba, és ott van mindenhol 
szanaszéjjel, nem szedték össze és az a polgármesteri hivatalé. 
 
Kis Gábor polgármester: Össze fogjuk szedni, de azok még működnek. Ráadásul, aki úgy gondolja, 
hogy kifogyott belőle a méreg, az behozhatja a Hivatalba és cseréljük, mert ami benne van, az mérgező és 
speciális kulccsal lehet kinyitni a dobozt. A patkányládát eladni nem lehet, mert az önkormányzat 
tulajdona. Még a fagy beállta előtt végig fogunk menni és beszedjük a ládákat, mert szeretnénk beszedni 
őket, és jövőre szeretnék ugyanúgy kihelyezni. 
 
Pahocsa László majosházi lakos: Pár éve volt nekünk egy olyan problémánk, hogy jöttek ezek a víz 
összekötő ellenőrök. Majdnem mindenkit megbüntettek, csak azokat nem, akik benne voltak ebben a 
dologban. Sokan befizették a büntetést, de mi van azokkal, akik nem fizették be? 
 
Kis Gábor polgármester: Erre neked nem tudok válaszolni, mert ez nem az önkormányzaton keresztül 
történt. Már a cég is megszűnt. 
 
Pahocsa László majosházi lakos: Mi van az ingatlanadóval, azt befizette mindenki? 
 
Kis Gábor polgármester: A kötelezettség, az megvan. Van mindenkinek egy adó folyószámlája, és azon 
jelentkezik, ha nem fizette be, és kamatokkal együtt átmegy a következő évre. 
 
Pahocsa László majosházi lakos: A szemétszállításért nem fizetünk már hónapok óta. Mi lesz a vége? 
Büntetés? 
 
Kis Gábor polgármester: Ez országos probléma, nem tudunk mit csinálni. Amikor kérdeztem a 
szemétszállítókat, hogy küldjék ki a számlát, mert a kisnyugdíjasok nem tudnak egy nagyobb összeget 
egyszerre kifizetni, az volt a válasz, hogy nincsenek olyan helyzetben, hogy számlázni tudjanak.  
 
Pahocsa László majosházi lakos: Az utcák rendezése, fák rendezése, már háromszor szóltam miatta, de 
eddig semmi nem történt. A doktor úr előtt van egy buszmegálló, a buszmegálló előtt van egy 
villanyoszlop, van három fa a járdában, a busz nem áll meg a buszmegállóban, mert a buszmegállónál 
lévő villanyoszlopnál ki van öblösödve, megáll egy méterre a járdától, ez balesetveszélyes. 
 
Kis Gábor polgármester: A közterület felügyelő Becze úrral végigjárták a falut, mert vannak olyan 
pontok, ahol belógnak az ágak, a busz nem tud elmenni, de ebben van egy korlát, hogy mikortól meddig 
lehet nyesni az ágat. 
 
Pahocsa László majosházi lakos: Húsvétra legyen meg. A Széchenyi sétányon van egy akkora diófa, 
hogy átér a másik oldalra. A másik a Vass Sándor utca, ne csodálkozzanak, ha a szemetes nem fog oda 
bemenni. Van még egy probléma, a Széchenyi sétány 160. szám előtti járdarészen a fák teljesen belógnak 
az útba, nem lehet elmenni. A Duna-parti lejárónál van egy diófa, ki kellene vágni. 
 
Kis Gábor polgármester: Diófát nem engedek kivágni. Laci, köszönjük szépen, ezek valós problémák, 
mi is rajta vagyunk, és jelezzük feléd az eredményt. Engedjünk mást is beszélni. 
 
Varga Kálmánné majosházi lakos: Kapcsolódok az utcákhoz, árkokhoz. Olyan van, hogy a Szilviék és 
a buszos felbetonozták az udvart, és ha nagy eső lenne, akkor az Árpád utcának annyi, elönti a víz. Nincs 
az Árpád utcában járda, nincs árok, nincs semmi. 
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Kis Gábor polgármester: Esztike néni ez egy érdekes probléma. A régi vízelvezető rendszer 
összeköttetésben volt a Dunával, de nem lehet csapadékvizet a Dunába engedni, csak ha különböző 
műtárgyak rendelkezésre állnak. Az álláspont szikkasztó árkok létrehozása, azt mindenkinek magának 
kell tisztán tartani, és rövid időn belül elszikkad benne a víz. Ennek a feltétele, hogy ne legyen az árokban 
növény. Erről van rendeletünk is. A ház tulajdonosa felelős az árok és a járda tisztán tartásáért. 
 
Varga Kálmánné majosházi lakos: De polgármester úr, ott még járda sincsen. 
 
Kis Gábor polgármester: Ahogy anyagi helyzetünk engedi, a járda meg lesz csinálva, de sajnálatos 
módon hiába építenénk autópálya minőségű járdát, akkor is az úttesten közlekednek a lakosok. 
 
Varga Kálmánné majosházi lakos: Nem is a járda a fontos, hanem az árok, mert az sincs. 
 
Kis Gábor polgármester: Írjuk fel, hogy az Árpád utcában, Petőfi utcában szükséges az árkok kiszedése. 
Biztos vagyok benne, hogy a testület hozzájárul és kibérlünk egy markolót és megnézzük, hogy hol 
szükséges és kialakítjuk az árkokat. 
 
Varga Kálmánné majosházi lakos: Még egy témáról, a kertekről szeretnék beszélni. Már 20 kertet 
megnéztem, nem igaz, hogy nem lehet valamit csinálni, tele vannak gazzal és parlagfűvel. 
 
Kis Gábor polgármester: Teljesen igaz. A mai fiataloknak nincs energiájuk ezeket a nagy kerteket 
rendben tartani, sem a Kossuth utcában, sem a Zrínyi utcában. Be kell jönni a Hivatalba, és leírni. 
 
Tyukodi-Bihari Zsuzsanna aljegyző: Az eljárás az, amit Polgármester úr mondott, fel kell szólítani a 
tulajdonost, ha ott lakik. Ha nem, meg kell keresni és oda kell küldeni a felszólítót. Sajnos ez egy hosszú 
folyamat. 
 
Gondos Ferencné majosházi lakos: Én is a vízhez szeretnék hozzászólni. 2013-ban megbüntettek 
bennünket, mert össze voltunk kötve. Kifizettem teljesen a büntetést. Nyár elején kaptam egy ügyvédi 
felszólítást, hogy tizenegyezer néhány forinttal még tartozom. Felhívtam őket, egy férfi vette fel és azt 
mondta, hogy hogy én már megkaptam a levelet, mert ő fogja koordinálni és még nem is kapott papírokat. 
Bementem az önkormányzathoz és a János nekem lemásolta a csekkeket, szerződést, meg mindent. 
Feladtam ajánlva. Egy az egyben visszajött a levél felbontatlanul. Előtte az volt az ügyvédi felszólításban, 
hogy ha nem fizetem be, akkor minden engem fog terhelni. Hogy bizonyítsam, ha nem veszi át a levelet 
az ügyvéd, aki felszólított? 
 
Tyukodi-Bihari Zsuzsanna aljegyző: Szeretném azt tanácsolni, hogy a Dunavarsányi Önkormányzat 
épületében jogsegély szolgálat van, dr. Várhelyi Péter ügyvéd úr nagyon szívesen fogadja bejelentkezésre 
a lakosokat. Ha behozza ezeket a papírokat, akkor jogi tanácsot tud adni. 
 
Baranyi László majosházi lakos: Az ivóvízzel kapcsolatban szeretnék kérdezni, mert ugye 100 milliós 
beruházás volt. Mik a pozitívumai és bejöttek-e azok, amiket terveztek? Egy kis beszámolót szeretnék 
kérni. 
 
Kis Gábor polgármester: A víz az stratégiailag fontos fegyver. Rajta vagyunk Budapest vízbázisán, 
ezért figyelnek bennünket. Fogyasztóvédelem, különböző szakhatóságok folyamatosan figyelik a vizet. A 
környéken Majosházának volt a legjobb ivóvize. Még egy fontos dolog: a vezetékben lévő ivóvíznek a 
szabványa szigorúbb, mint az itt lévő ásványvízé. Az ivóvizünk ennél jobb minőségű. A másik dolog, 
hogy Majosházán viszonylag későn indult el a vízberuházás. Nagyon jól ismerik az előző vezetőket, akik 
azt mondták, hogy a majosházi gazdáknak van annyi pénzünk, hogy hidrofort vegyenek. Ezért volt az, 
hogy összekötötték a vízvezetékkel, mert mi lesz majd akkor, ha nem lesz víz. Ez volt a feszültség 
forrása. Ebből az következett, hogy amikor a vízberuházás volt, már nem használtak azbeszt csöveket, és 
nem használtak öntött vasszerelvényeket. Mi akkor találkozunk az ivóvízzel, szennyvízzel, ha valami 
probléma van. Nálunk nincs pangó víz, megszűnt a barnaság. Számítógép figyeli a víz klórtartalmát. 
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Bejelez, ha valami gond van. Ha üzemzavar van, akkor kijönnek még hétvégén is. Én semmi olyanról 
nem tudok, amibe be kellene avatkozni. 
 
Baranyi László majosházi lakos: Még egy probléma van. Polgármester úr mondta, hogy stabil a 
gazdaság, jól állunk pénzügyileg. Mellettünk, ami elmegy út, nagyon gyalázatos, hepehupás. 
Mezőgazdasági gépeknek csak-csak, de autóval és más közlekedési eszközzel nem lehet rajta menni, 
keskeny is. A túloldalán van egy susnyás rész is, amit le kellene dózerolni, hogy szélesebb legyen az út, 
egymás mellett is elférjenek, és ne az én parkosított részemen kerüljék ki egymást, mert az egyszerűbb, és 
jó volna egy kicsit leaszfaltozni, jutna oda is egy jó kis út, mint erre. Sokszor irigykedek, hogy oda nem 
jutott aszfalt, pedig az egy rövid szakasz, most már a közművek benne vannak. 
 
Kis Gábor polgármester: Laci bátyám maga is tudja, hogy az viszonylag egy jó út volt, mert a Lajos 
megcsinálta. Két probléma van azon. Az egyik az, hogy ameddig ott nem lesz árok és a vízelvezetés nem 
lesz megoldva, ilyen lesz. Árkot kellene csinálni a Laci bátyámékkal szemben. Oda egy normális utcát 
kell csinálni. Maradjunk annyiban, hogy tudjuk, hogy mit kell csinálni, tervbe van véve. Egy évet kérek 
rá, szerintem egy éven belül meglesz. 
 
Pahocsa László majosházi lakos: Nekem van ezzel kapcsolatban egy észrevételem. A Zrínyi utca északi 
vége és a Széchenyi sétány északi vége az út, vagy magánterület? Annak az útnak, ami a víztoronynál 
van, be van mindkét oldala szántva, alig van út. 
 
Kis Gábor polgármester: Köszönjük az észrevételt, utánanézünk. 
 
Hegyi Attila majosházi lakos: Szeretném kérdezni, hogy mi értelme van a szelektív gyűjtésnek, ha a 
háztartási szemetet és a zöldhulladékot egybeöntik, amikor elviszik?  
 
Kis Gábor polgármester: Csak így tudják egyenlőre megoldani, egyébként pedig Dömsödön 
előválogatnak. 
 
Hegyi Attila majosházi lakos: Nem tudom, hogy hogyan áll a Duna-parti csatornázás, mert még most is 
van a Dunában fekália. 
 
Kis Gábor polgármester: Én tisztelettel felkérnélek – mert volt nekünk egy intézőbizottsági delegáltunk, 
aki egészségi állapota miatt nem tudja teljesíteni a feladatát –. hogy lépjél be delegáltként az 
intézőbizottságba. Holnap lenne egy intézőbizottsági ülés, ahol újraválasztják és frissítik ezeket a 
delegáltakat. Nem tudok delegáltat küldeni, mert csak olyan mehet, akinek van érdekeltségi egysége. Ha 
időd engedi, én tisztelettel kérnélek erre a feladatra. 
 
Hegyi Attila majosházi lakos: Az RSD táblákat vigyék el a hajóállomástól, mert semmi értelme. A 
határidő lejárt, a projektből csak egy valósult meg. 
 
Kis Gábor polgármester: Megvizsgálom ezt a dolgot, az egyiket már a buszmegálló miatt le kellett 
dönteni. Azt tudom, hogy amikor aszfaltoztunk és 5 éven keresztül jöttek ellenőrizni, a tábláknak kint 
kellett lenniük. Akkor erre az a válaszom, ha le lehet szedni, leszedetjük, ha nem, akkor marad. 
 
Hegyi Attila majosházi lakos: Utolsó kérdés. Nagyon örülök, hogy ilyen szépen tervezik a 
falufejlesztést, arra szeretnék kérdést kapni, hogy az elmúlt 4 évben 20 %-kal emelkedett az adó, akkor 
most is számíthatunk 20 %-os emelésre? 
 
Kis Gábor polgármester: Ezt meglepve hallom. A következőt kérem. Tudod, hogy hol az irodám, 
szívesen látlak bármikor, gyere el és nézzük végig. 
 
Tyukodi-Bihari Zsuzsanna aljegyző: Egy adóemelésnél hatásvizsgálatot végzünk, hogy milyen 
eredménye lesz a lakosokra nézve. Ha ez plátói kérdés volt, nehéz erre válaszolni, de ha konkrét kérdése 
van az adózással kapcsolatban, kérem, fáradjon be a Hivatalba. 
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Balogh Ferencné majosházi lakos: Én is szeretnék hozzászólni ehhez a nagygyűléshez. Azt hittem, 
többen leszünk, nem ilyen kevesen. Szerettem volna megkérni az ősi magyar majosháziakat, hogy a 
Hősök terével csináljanak már valamit. Hogy néz ki a Hősök tere? Nem siralom? Tessék hozzászólni. 
Nem volna egy szál virág sem a Hősök terén, ha egy hónapja nem veszek rá két csokor virágot. 
 
Kis Gábor polgármester: Most elmondom, hogy igaza van. Annyi történt ebben a dologban, mert mi is 
odafigyelünk rá, hogy nemrégen volt felújítva az emlékmű. Ez ugye nagyon érdekes, mert 48-as, első 
világháborús, második világháborús az emlékmű. Ha nem az idén, akkor jövőre be kell terveznünk és 
hozzá kell nyúlni az emlékműhöz. A Sókszelőcei Református Templomnál láttam egy Turul madarat, a 
Képviselő-testülettel egyeztetve azt a Turul madarat rendeltem meg, vagyis annak a mását. Ezt szeretném 
elhelyezni ennek az emlékműnek a tetejére, de ehhez az kell, hogy a szétcsúszó táblákat rendezzük, 
megerősítsük. Biztos vagyok benne, hogy a Képviselő-testület ebben partner lesz, tehát foglalkozunk 
ezzel a dologgal. Egyébként az egyház tulajdona a Hősi Emlékmű területe. 
 
Balogh Ferencné majosházi lakos: Te is tudod, hogy a temetőben a vadgesztenyefák betegek, nagyon 
betegek. Nekünk lett volna másfél mázsa cseresznyénk, de mire odamentünk, mind elrohadt. 
 
Kis Gábor polgármester: Nem tudok mit csinálni, mert ez általános probléma, de jelzem az Elohim Kft. 
felé, mert ő üzemelteti a temetőt. Kinek van még kérdése? 
 
Virág Zsuzsanna majosházi lakos: A kinti buszmegálló, megint csak az, hogy szörnyű oda menni. A 
buszmegálló olyan sötét. Nem lehetne egy solar lámpát, meg padot kihelyezni? 
 
Kis Gábor polgármester: Megnézzük. A Közútkezelőhöz tartozik a terület, jelzem feléjük. 
Megpróbálom ezeket a tárgyalásokat újra elkezdeni. Köszönjük a jelzést.  
 
Kíván-e valaki hozzászólni, észrevételt tenni. /Nem hangzik el hozzászólás./ Amennyiben nincs több 
kérdés, akkor megköszönöm a részvételt és a közmeghallgatást bezárom. 
 
A jegyzőkönyv 1941 órakor lezárásra kerül.  
 

K.m.f. 
 
 
 
 
 
 

Kis Gábor     Tyukodi-Bihari Zsuzsanna  
polgármester      aljegyző 
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dr. Kováts Lajos     Matics Zoltán  
alpolgármester         képviselő 
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